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Abstract (en)
A cleaning mitten is shown, having two pieces of textile material (2, 2') attached to one another, from each of which pile threads (4) or pile fibres
protrude towards a surface to be cleaned, the pieces of textile material being joined to one another at all boundary edges, with the exception of
an opening region (6), and the pieces of textile material (2, 2') tapering in width in a boundary region (8) lying opposite the opening region (6).
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Abstract (de)
Gezeigt wird ein Reinigungshandschuh mit zwei aneinander befestigten Textilstoffen (2, 2'), von denen jeweils Florfäden (4) bzw. -fasern gegen eine
zu reinigende Fläche abstehen, wobei die Textilstoffe an allen Randkanten mit Ausnahme eines Öffnungsbereichs (6) miteinander verbunden sind,
wobei die Textilstoffe (2, 2') sich in einem dem Öffnungsbereich (6) gegenüberliegenden Randbereich (8) in der Breite verjüngen. <IMAGE>
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